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Protokół 
z XVII  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 27 marca 2012r. w godz.  od 9.00 do 12.30  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
14 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 

wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 

Wójt – proszę o wycofanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
 
Radni 14 głosami „za” wycofali proponowany przez Wójta projekt uchwały. 

 
Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 

następująco: 
Proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Informacja z wykonania zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Liniewie 

w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2011 roku. 

7. Ocena płatności zobowiązań pieniężnych w 2011 roku. 

8. Informacja o możliwości zorganizowania prac publicznych lub robót 

interwencyjnych na terenie gminy w 2012 roku. 

9. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej w gminie. 

10. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za 2011 rok. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2013 rok 

funduszu sołeckiego, 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Liniewie z filią w Wysinie za 2011 rok, 

c) zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Liniewie za 2011 rok, 

d) zatwierdzenie sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu 

Budżetowego w Orlu za 2011 rok, 
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e) zmieniająca uchwałę w sprawie rocznego planu potrzeb w zakresie 

wykonywania prac społecznie użytecznych w 2012 roku, 

f) przyjęcia programu opieki na zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Liniewo w 2012 

roku, 

g) określenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w wyniku rozwoju infrastruktury 

technicznej na terenie gminy Liniewo, 

h) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

podziału nieruchomości na terenie gminy Liniewo, 

i) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie lokalu mieszkalnego w Orlu, 

j) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie na lata 2012 – 2013, 

k) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Iłownica na lata 2012 – 

2020, 

l) zmian w budżecie gminy. 

12. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 

uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 

Ad. 4 
Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym 
 
Ad.5 

Interpelacje i wnioski radnych 
 
Stanisław Burek  - zgłasza wniosek mieszkańców Lubieszyna, aby na drodze Lubieszyn – 
Lubieszynek postawić 2 lampy. Przy tej drodze mieszka 8 rodzin i jest dużo dzieci, 
- jak się ma sprawa drogi wojewódzkiej Nowa Karczma – Lubieszyn, bo jest ona w 
tragicznym stanie.  Co prawda po zimie została ona mniej więcej naprawiona, ale niestety 
nie zostało to zrobione dobrze, 
- jak się mają prace nad „lubiszyńskim orlikiem”? idzie wiosna młodzież jest żywo 
zainteresowana tą sprawą, 
-  koło ośrodka zdrowia było do wycinki 8 drzew, ale zostało jedno, które najbardziej 
zagraża bezpieczeństwu, 
 - chciałbym zwrócić uwagę na plac zabaw, aby był on na miarę XXI w. a niej AK obecnie na 
XIX w. Rozmawiałem z wójtem i sołtysem, aby postawić nową siatkę ogrodzeniową, może 
ze środków unijnych dałoby się coś zrobić, 
- kiedy odbędzie się przetarg na remizę w Lubieszynie? 
 
Przewodniczący – jaka jest przyczyna, że nie wszystkie drzewa zostały wycięte? 
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Stanisław Burek – początkowo decyzja o wycince była na 8 drzew w końcu decyzja 
została wydana na 4 drzewa. Prawdopodobnie któryś z sąsiadów nie wyraził zgody na 
wycinkę tych pozostałych drzew.   To drzewo, które najbardziej zagraża bezpieczeństwu 
jest na samym skrzyżowaniu i wjeździe do ośrodka zdrowia. 
 
Jerzy Bałachowski – chciałbym wspomnieć o autobusach, bo w czerwcu są wakacje i 
żaden autobus nie będzie kursował do Wysina, 
- chciałbym podziękować za naprawę chodnika koło cmentarza w Wysinie, 
- na boisku zostały wyrwane drzewa i zostały tam dziury trzeba zrobić z nimi porządek. 
 
Jerzy Czapiewski – jak u nas wygląda sprawa eternitu, Kościerzyna otrzymała 
dofinansowanie na wymianę eternitu, 
- w Ośrodku Zdrowia przyjmuje stomatolog zapisy ma tylko raz w miesiącu i gdy 
dzwoniłem, aby się zarejestrować nie mogłem się dodzwonić, a gdy w końcu to zrobiłem to 
już limit był wyczerpany. Tyle wpompowane jest w ten ośrodek zdrowia, a wszyscy z niego 
uciekają. 
 
Łucja Rudnicka – brak jest możliwości pobierania krwi w laboratorium i tak samo nie ma 
możliwości dostania się do stomatologa. 
 
Ryszard Kruszyński – była obiecana 1 lampa na Liniewskie Góry i 1 na nowe osiedle koło 
„Mai”. 
 
Zabrocki Sławomir – czy został rozstrzygnięty przetarg na drogi śródpolne? 
 
Grzegorz Michnowski – mamy gruzy koło kotłowni w Orlu wystarczy wypożyczyć 
kruszarkę i będziemy mieli własny tłuczeń, 
- jak wygląda sprawa dawnej firmy FABIX? 
 
Ryszard Kruszyński – ma być spotkanie w sprawie biogazowni na boisku w Liniewskich 
Górach, radni chcieliby także być zaproszeni na to spotkanie. 
 
Przewodniczący z powodu nieobecności na sesji radnego Marcina Łankowskiego 
odczytał przesłane przez niego interpelacje: 
- jak wygląda sytuacja budowy internetu bezprzewodowego na terenie gminy Liniewo, 
- jak bardzo zaawansowane są prace Pana Milenikowa w sprawie uruchomienia swojej 
szkodliwej dla zdrowia i środowiska produkcji na terenie Liniewa? Czy odbyły się 
konsultacje społeczne z Pana Mielnikowa z mieszkańcami Liniewa, aby mieszkańcy nie 
zostali postawieni przed faktem dokonanym a może już zostali przed takim faktem 
postawieni, że produkcja jest rozpoczęta bez szerszego powiadomienia mieszkańców. 
 
Jacek Kmieciak – byliśmy na przeglądzie strażackim w Lubieszynie i na zbiorniku 
przeciwpożarowym zalega bardzo duży kożuch zanieczyszczeń, które powstały 
najprawdopodobniej po gnojowicy. W poprzednim roku był ten zbiornik wyczyszczony, a 
teraz wygląda strasznie. 
  

Ad. 6 

Informacja z wykonania zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Liniewie 
w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2011 roku 
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Dyrektor GOPS omówiła informację z zadań GOPS. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Ad. 7 
Ocena płatności zobowiązań pieniężnych w 2011 roku 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 

Ad. 8 
Informacja o możliwości zorganizowania prac publicznych lub robót 
interwencyjnych na terenie gminy w 2012 roku 
Sekretarz omówił możliwości zorganizowania prac publicznych i robót 

interwencyjnych na terenie gminy Liniewo. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Ad. 9 
Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej w gminie 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 

Ad. 10 
Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi za 2011 rok 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Ad. 11 

Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
a) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2013 rok funduszu 

sołeckiego 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
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b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Liniewie z 

filią w Wysinie za 2011 rok 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

c) zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i 

Rekreacji w Liniewie za 2011 rok 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

d) zatwierdzenie sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu Budżetowego w 

Orlu za 2011 rok 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
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e) zmieniająca uchwałę w sprawie rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania 

prac społecznie użytecznych w 2012 roku 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

 

f) przyjęcia programu opieki na zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Liniewo w 2012 roku 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

g) określenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości w wyniku rozwoju infrastruktury technicznej na terenie gminy 

Liniewo 

 
Benedykt Knitter – przyjęcie tej uchwały byłoby uwstecznieniem naszej gminy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
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Radni 0 głosami „za” przy 12 „przecie” odrzucili projekt uchwały. (2 radnych nie 
brało udziału w głosowaniu) 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

h) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu podziału 

nieruchomości na terenie gminy Liniewo 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 10 głosami „za” przy 3 „wstrzymujących” przyjęli uchwałę. (1 nie brał udziału 
w głosowaniu) 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

i) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie lokalu mieszkalnego w Orlu 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 10 głosami „za” przy 3 „wstrzymujących” przyjęli uchwałę. (1 radny  nie brał 
udziału w głosowaniu) 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

j) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2012 

– 2013 

 

Grzegorz Michnowski – mam kilka uwag do tej uchwały. Trzeba wystosować pismo do 
policji, aby bardziej zajmowali się sprawami tych osób. Zakłada się takiej osobie „Niebieską 
Kartę”  i nie interesuje się tą sprawą aż do zgłoszenia, a powinna odwiedzać taką osobę. 
Brak jest monitorowania,  dokumentacji z opieki i policji. Ci ludzie potrzebują pomocy, bo 
to jest choroba. Łatwo jest napisać cos ogólnego, ale każdy przypadek trzeba traktować 
indywidualnie. 
 
Benedykt Knitter – ta uchwala dale wiele zła. 
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Barbara Okrój – projekt uchwały wynika z założeń ustawy. Wszystko jest zgodne z 
przepisami prawa i każdy działa wg własnych kompetencji. To nie jest tak, ze tylko chcemy 
karać, podejmujemy procedury, każdy jest traktowany indywidualnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 10 głosami „za” przy 3 „wstrzymujących” przyjęli uchwałę. (1 nie brał udziału 
w głosowaniu) 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

k) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Iłownica na lata 2012 – 2020 

 

Pani Skarbnik omówiła założenia Planu Odnowy Miejscowości Iłownica. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 4  głosami „za” przy 3 „przeciw” i  przyjęli uchwałę. (1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu) 
 (uchwała jako załącznik do protokołu)  
 

l) zmian w budżecie gminy 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany do budżetu gminy na 2012. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
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Radni 9 głosami „za” przy 4 „wstrzymujących” przyjęli uchwałę. (1 radny nie brał 
udziału w głosowaniu) 
 (uchwała jako załącznik do protokołu)  
 

Ad. 12 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 

Bartosz Kotas – kłopot stomatologa  ciągle się powtarza. Stomatologię przenieśliśmy na 
dół naszymi własnymi środkami, bo inaczej nie moglibyśmy jej mieć. Tylko poprzez takie 
remonty jest możliwość otrzymania dodatkowych punktów od NFZ, bo to on przyznaje 
punkty tym, którzy maja potencjał. Zależy nam na poprawie stanu i dostosowania się do 
XXI w., przenieśliśmy gabinet ale mamy problem ze sprzętem dentystycznym, koszt kupna 
nowego unitu wynosi 20 000zł, ale nie stać nas na niego dlatego naprawiamy stary, ale 
kupiliśmy nowy skaler. Nie możność dodzwonienia żeby się zarejestrować, jest nie do 
przeskoczenia chociaż mamy na numery telefonu, ale cały czas są one zajęte. Nie 
lekceważymy tego, ale nie możemy nic z tym zrobić. W niektórych gminach jest 
dofinansowanie dla ośrodków poza kontraktem. W Starej Kiszewie samorząd 
wyremontował ośrodek a kierownik dostał także pieniądze na bieżące remonty i wypłaty. 
Jeżeli chodzi o zwolnienia to nie rozumiem tych oskarżeń. Kto został zwolniony? Musiałem 
zwolnić sprzątaczkę o 3-krotnym upomnieniu od sanepidu, bo było źle posprzątane, po 
prostu nie dawała rady ze swoimi obowiazkami. Z pracy na swoją prośbę zwolniła się pani 
księgowa, ale otrzymała lepszą propozycję pracy. Jeżeli chodzi o pracę laboratorium to 
jednego dnia mieliśmy faktycznie zastój, ponieważ pielęgniarka je obsługująca znalazła 
siew szpitalu i przenieśliśmy na ten czas laboratorium  do ośrodka i przez chwilę nie 
działało. 
 
Jerzy Czapiewski – czy nie można przyjąć do dentysty dziecka, które już nie wyrabia z 
bólu? 
 
Bartosz Kotas – nie ma takiego czegoś jak nagły ból zęba tylko zaniedbanie, lekarz może 
przyjąć tylko z powodu zagrożenia życia. 
 
Tadeusz Kotas – dbanie o zęby dzieci należy do rodziców i jak trzeba leczyć to przychodzi 
i ustala plan leczenia. 
 
Jerzy Bałachowski -  czy prywatnie można skorzystać z usług stomatologa? 
 
Bartosz Kotas – oczywiście, że można, ale jest kłopot NFZ refunduje tylko najtańsze 
materiały . Zdarzają się nam takie przypadki, że pacjenci przychodzą na leczenie 
prywatnie i po wizycie wstaje i wychodzi nie płacąc i co mamy zrobić dzwonić po policję 
czy gonić? 
 
Wójt – lampy na ulicy „tartacznej” – przyjmujemy to do wiadomości, 
- stan dróg wojewódzkich – zgłosiliśmy tę sprawę do ZDW, ale wiemy jaka jest sytuacja 
finansowa, 
- boisko w Lubieszynie – ta sprawa nie wygaśnie, została obiecana po mino iż nie była 
zaplanowana w budżecie, zakończyliśmy prace projektowe, a teraz czekamy na obiecana 
pomoc mieszkańców, 
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- autobusy – skierujemy pismo do PKS w tej sprawie, 
- boisko w Wysinie – jak rozpoczniemy budowę kanalizacji to zostanie to zrobione, 
- lampy w Liniewie i Liniewskich Górach – lampa w Liniewie była obiecana, a w 
Liniewskich Górach przyjmujemy do wiadomości, 
- zbiornik przeciwpożarowy w Lubieszynie- taka sytuacja nie powinna się już była 
powtórzyć, dzięki pomocy strażaków udało się nam ten zbiornik oczyścić, musimy jakoś ten 
problem rozwiazać, aby to się nie powtórzyło. 
 
Piotr Piwowarczyk – wycinka drzew w Lubieszynie – Starostwo po oględzinach wydało 
decyzję tylko dla tych drzew, które zostały wycięte, 
- przetarg na remizę w Lubieszynie – został wykonany operat szacunkowy, została ona 
wyceniona na 27 000 zł netto, przetarg ma odbyć się z końcem maja, 
- firma ALAND – firma złożyła wniosek o wydanie decyzji środowiskowej, wniosek został 
przekazany do SANEPID  i RDOŚ. SANEPID przysłał informację, że ta inwestycja ma wpływ 
na środowisko i będzie trzeba zrobić raport oddziaływania na środowisko. Z RDOŚ nie 
przyszła jeszcze żadna odpowiedź. Wpłynęły także protesty mieszkańców, ale na tym 
etapie nie będą jeszcze rozpatrywane, 
- Internet szerokopasmowy – firma już postawiła w Wysinie swój maszt. 
 
Krystian Breski – już wcześniej myśleliśmy o tym, rozważamy wynajęcie kruszarki, aby 
spożytkować nasze gruzy, 
- eternit – na zdjęcie eternitu nie korzysta się ze środków unijnych a środków WFOŚ. Kilka 
gmin już wprowadziło te rozwiązania my zamierzamy je także wprowadzić. 10% - 15% 
kosztów na zdjęcie, przewiezienie i składowanie pokrywa się z tych środków. Gmina ogłosi 
przetarg na konkretne działania. 
 
Bałachowski Jerzy – tam gdzie stoi maszt od Internetu jest NATURA 2000, nie można nic 
tam robić a stawia się maszty. 
 
Zabrocki Sławomir – został zmieniony termin składania wniosków o wycinkę drzew z  
końca marca do końca lutego, nie wiedziałem o tym, bo wcześniej pytałem się i było po 
staremu, a jak składałem wniosek to już się nie załapałem. 
 
Piotr Piwowarczyk – niestety w trakcie trwania tego czasu zmieniły się przepisy i nie 
mamy na to wpływu. 
 
Wojciech Prądziński – ludzie wywożą gruzy do lasu, a może można byłoby je składować 
na tej kupie co już jest kolo kotłowni w Orlu i wtedy moglibyśmy wynająć kruszarkę i sami 
robić tłuczeń. 
 
Krystian Breski – postaramy się dowiedzieć czy jest taka możliwość.  
   

 

Ad. 13 
Wolne głosy i wnioski 
 
Maria Labuda zaprosiła wszystkich zgromadzonych na Powiatowy Turniej Kół 

Gospodyń Wiejskich. 
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Michnowski Krzysztof przedstawił zadania powiatu w 2012r. 

 
Alfons Troka – potrzeba byłoby położyć chodnik od ulicy Pstronga i Gruszki do ulicy 
Polnej, 
- a na naszym jeziorze liniewskim wędkarze musza płacić 15zł za połów ryb, zostało to 
wydzierżawione nikt nie wie komu. 
 
Wójt – to nie gmina organizuje przetargi na dzierżawę jezior, proszę nie mieć do nas 
pretensji, bo to nie jest zależne od nas, 
- uprzedziłem firmę ALAND, że musi zrobić konsultacje społeczne z mieszkańcami. 
 
Bogusław Ryng – kiedy rozpocznie się remont drogi do Deki, bo jej stan jest fatalny. 
 
Wójt – dzisiejsza zmiana w budżecie dotyczy właśnie remontu drogi do Deki, początkowo 
miały być tam położone płyty jumbo, ale ostatecznie będzie tam położony asfalt do 
ostatniego zabudowania. 
 
Józef Moritz – sprawa dotyczy ścieków Pana Ringwelskiego, przyjdzie lato i ludzie będą 
narzekać na smród. 
 
Tadeusz Kotas – mam przed sobą gazetę, w której przedstawiona jest pomoc gminy 
Sierakowice dla ośrodka. My nie mamy obowiązku remontować budynku, to leży po stronie 
gminy, ale sami go remontujemy z własnych środków. 
 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 12.30 

 
 

 
 

  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  

                                                                                                        Wiesław Szarmach 
                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy  

 
 


